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 Protokół nr 93/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 lipca 2021 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. 

Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 

 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  

„Budowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1335N w miejscowości 

Mroczno”. 

Za przyjęciem rozszerzenia porządku głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,          

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, 

M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1236N Wielka Tymawa – Łąkorz – Wawrowice na odcinku Wielka Tymawa – Łąkorz”.  

/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pan Starosta odczytał §1.2 projektu uchwały. 

Pani Robaczewska poinformowała, że zostały przygotowane trzy wnioski o dofinansowanie 

zadań w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych. Dodała, 

że chodzi tutaj o przebudowę dróg na odcinkach: Wielka Tymawa – Łąkorz,  Wonna – 

Radomno oraz budowę drogi Ostrowite – granica województwa (Górale). Wydatki 

kwalifikowane wynoszą szacunkowo dla poszczególnych inwestycji drogowych:  Wielka 

Tymawa – Łąkorz - 16 300 000,00 zł, Ostrowite – granica województwa (Górale) - 

3 007 500,00 zł, Wonna – Radomno - 8 030 000,00 zł.  

Pan Buliński zapytał czy powyższe kwoty nie są zaniżone. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że są to kwoty szacunkowe i raczej nie są zaniżone. 

Pan Buliński stwierdził, że środków na realizację inwestycji drogowych będzie dużo, a co za 

tym idzie również firmy zajmujące się remontem dróg będą zajęte, więc ceny będą się inaczej 

kształtowały niż teraz. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że jeżeli chodzi o inwestycje drogowe to trudno przewidzieć 

dokładne koszty co do złotówki. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają inne pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.: „Budowa drogi powiatowej Nr 1273N 

Ostrowite – granica województwa (Górale)”.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie akceptacji przystąpienia do projektu pt.: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 

1299N na odcinku Wonna – Radomno”.  

 

Pani Sekretarz poinformowała, że w projekcie uchwały zmieniona została kwota wydatków 

kwalifikowanych - pierwotnie wpisana była kwota 7 930 000,00 zł, natomiast na dzisiejszym 

posiedzeniu Zarządu pani Robaczewska podała kwotę 8 030 000,00 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                  

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy 

Grodziczno dotyczącym partycypowania w kosztach budowy chodnika w miejscowości 

Mroczno.  

 

Pan Starosta poinformował, że jest to kolejne już pismo Wójta Gminy Grodziczno, w którym 

deklaruje partycypację w kosztach budowy chodnika w wysokości do 50 % wartości inwestycji. 

Dodał, że na poprzednich posiedzeniach Zarządu padły stwierdzenia, iż należy się tą sprawą 

zająć. W związku z powyższym przygotowany został projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie budowy przejścia dla pieszych w miejscowości Mroczno. Starosta nadmienił, że 

wniosek o dofinansowanie inwestycji zostanie złożony do Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. 

 

Pismo Wójta Gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 3. 

Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt.:  „Budowa przejścia dla pieszych w 

ciągu drogi powiatowej nr 1335N w miejscowości Mroczno”. 

 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że planuje się budowę nowego chodnika na przedłużeniu 

istniejącego chodnika od miejsca użyteczności publicznej to jest od szkoły i stadionu  

z przejściem dla pieszych w kierunku osiedla z doprowadzeniem do skrzyżowania z drogą 

gminną w stronę osiedla. Poinformowała, że wydatki kwalifikowane w ramach projektu 

wynoszą 330 000 zł, natomiast koszt całkowity zadania wyniesie 465 000 zł, maksymalna 

kwota wsparcia z  Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg może wynieść 200 000 zł. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie umowy najmu lokalu użytkowego Nr 113  

w budynku administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim.  

/na posiedzenie weszła pani B. Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych / 

Pani Widźgowska poinformowała, że pani M. Urbanek zwróciła się z wnioskiem o wyrażenie 

zgody na zamianę lokalu z zajmowanego dotychczas lokalu nr 113 na lokal nr 218, które 

położone są w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3. Wyjaśniła, że 

należy wypowiedzieć obowiązującą umowę zawartą na czas nieoznaczony na mocy 

porozumienia stron z dniem 31 lipca 2021r. Dodała, że w kolejnym punkcie porządku został 

przygotowany projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wynajmu lokalu użytkowego Nr 218 

przez panią M. Urbanek. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Wniosek pani M. Urbanek stanowi załącznik nr 4. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                                

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu  

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego Nr 218 w budynku 

administracyjno-biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim na 

czas nieoznaczony. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla nauczyciela ubiegającego  się o awans 

zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego.  

/na posiedzenie weszła pani K. Jaroszewska-Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury 

i Promocji/ 

Pan Starosta odczytał skład komisji egzaminacyjnej dla nauczycieli zatrudnionych w Zespole 

Szkół Zawodowych w Kurzętniku:  

Marek Piątkowski - Przewodniczący  

Renata Perlińska - przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny 

Katarzyna Trzaskalska -  Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych  

Eksperci z listy Ministerstwa Edukacji Narodowej: 

- Barbara Wrońska  

- Andrzej Piotr Aftański  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Pani Łątkowska zgłosiła błąd w numeracji paragrafów. 
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd po dokonaniu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,             

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wynikami matur oraz 

wstępną informacją o naborze do szkół.  

 

Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że absolwenci, którzy ukończyli szkołę 30 kwietnia 

2021r. przystąpili do egzaminu maturalnego w części pisemnej z: języka polskiego, matematyki 

oraz wybranego języka obcego nowożytnego. Dodała, że zgodnie z rozporządzeniem Ministra 

Edukacji Narodowej z dnia 20 marca 2020 r. w sprawie szczególnych rozwiązań w okresie 

czasowego ograniczenia funkcjonowania jednostek systemu oświaty w związku  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 w 2021r. nie był 

przeprowadzany egzamin maturalny z przedmiotów obowiązkowych oraz przedmiotów 

dodatkowych w części ustnej. Ponadto tegoroczni absolwenci szkół ponadgimnazjalnych nie 

mieli również obowiązku przystąpienia do egzaminu maturalnego z wybranego przedmiotu na 

poziomie rozszerzonym. Poinformowała, że informacje dotyczące wyników matur są 

przedstawione bez egzaminów poprawkowych. Pani Jaroszewska-Sobczak szczegółowo 

omówiła wyniki matur w poszczególnych szkołach oraz wstępne informacje o naborze do 

szkół.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do przedstawionych informacji. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

 

Informacja Zespołu Szkół imienia Cypriana Kamila Norwida stanowi załącznik nr 5. 

Informacja Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku stanowi załącznik nr 6. 

 

/pani K. Jaroszewska- Sobczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXV/159/2020 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2021 – 2034 ze zmianami. 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w Wieloletnie Prognozie Finansowej i w budżecie 

powiatu na rok 2021. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do zmian w budżecie. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXV/160/2020 

Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 10 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2021 r. ze zmianami.   

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pismo pana B. Kurowskiego – dyrektora Szpitala Powiatowego do pana A. Zakrzewskiego – 

dyrektora Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia 

w Olsztynie w sprawie uruchomienia oddziału COVID wraz z odpowiedzią stanowi załącznik 

nr 7. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 

 

 

 
                                                                                                        Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                                      Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Anna Andrzejczak 


